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Årsmöte Dala Active Skaters 2024-05-26 

Tid och plats: kl 14:00 i Bandyhuset, Falun 

1) Årsmötets öppnande 

Ordförande Ralf Hartings öppnar mötet. 

2) Fastställande av röstlängd för årsmötet 

Årsmöte består av nedanstående närvarande röstberättigade medlemmar. För att vara 

röstberättigad på årsmötet krävs: 

• att medlemmen under mötesåret fyller lägst 12 år; 

• att medlemskap har beviljats minst två månader före årsmötet; och 

• att medlemsavgifter har betalats senast två månader före årsmötet.  

Daniel Olsson 
Linda Lundmark 
Sebastian Larnefeldt Törnkvist 
Karin Treviranus 
Anders Bengtsson 
Sara Bengtsson 
Isak Bengtsson 
Anders von Wachenfeldt 
Elis von Wachenfeldt 
Olof von Wachenfeldt 
Ellinor von Wachenfeldt  

Pär Ryman 
Sven Olsson 
Alice Lundberg 
Erica Lundberg 
Linus Lundberg 
Ralf Hartings 
Jan Sjögren 
Craig Thomas  
Ulf Hellström 
Thomas Plahn 
Gunnar Pettersson  

 

Övriga, ej röstberättigade deltagare på årsmötet som inte har rösträtt men yttrande- och 

förslagsrätt: 

Tim Ishaq Treviranus 
 

3) Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 

Beslut: Årsmötet väljer Ralf Hartings till ordförande och Karin Treviranus till sekreterare för 

årsmötet. 

4) Val av protokolljusterare och rösträknare för årsmötet 

Beslut: Årsmötet väljer Ulf Hellström och Gunnar Pettersson till protokolljusterare och 
rösträknare. 

5) Fråga om årsmötets behöriga utlysande 

Beslut: Årsmötet beslutar att årsmötet är behörigt utlyst. 

6) Fastställande av dagordning 

Beslut: Årsmötet fastställer dagordningen enligt förslag. 
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7) Redovisning av verksamhets- och förvaltningsberättelser för verksamhetsåret 

(2023-01-01 – 24-04-31) 

7a) Styrelsens verksamhetsberättelser  

Ralf Hartings gick igenom ordförandes verksamhetsberättelse.  

• Fina framgångar på banan för ungdomarna! Tack till ungdomstränarna och coacher 

samt hjälpande föräldrar! 

• Sjöisaktiviteterna. Tack Thomas Plahn/Jan Sjögren! 

• Motionslopp för ban- & sjöisåkare. Tack Anders, Daniel, Linda &Yvonne! 

• Inlines. Skador på banan :-( Tack till ungdomstränarna och hjälpande föräldrar! 

• SweSports Summer Camp. Genomfördes 2023 igen och kommer även 2024! Tack alla 

som hjälpte till!  

• Antalet medlemmar  
2020-2022:   från ca 80 till ca 100.  
Under 2022:  tillbaks till ca 80 

Under 2023:  tillbaks till ca 60 

 

• DAS Verksamhetsmål:  
“alltid vara en attraktiv breddklubb där alla kan vara med, på sina egna villkor, i 
skridsko- och inlinesaktiviteter” 

• Styrelsen har tagit fram ”Framtidsvisionen” som beskriver ett läge där vi vill vara, med 
mer specifika, konkreta och mätbara delmål, kring kärnverksamheter, medlemmar, 

beteende och anseende, ekonomi och arbetsfördelning. 

• Styrelsen har arbetat med säkerhetsfrågor (kuddar/kläder) och ett erbjudande av ett 
tävlingsadministrativt IT-plattform och tagit fram förslag om dessa. 

• Styrelsen samarbetar med Förbundet och RF-SISU angående att ta fram ett underlag 

för att få en rättvis fördelning av istider på Lugnet. 

• Inom DAS har ledare och tränare startat en diskussion med intresserade ungdomar 
om en individuell årsplanering. Samtidigt har flera medlemmar genomfört/startat 
tränarkurser!   

• DAS har skapat en DAS Community på WhatsApp plattformen, för att förenkla och 
göra kommunikationen mellan medlemmar och mellan ledare/tränar enklare, se övriga 
frågor. 

• Samarbetet inom ISAK-gruppen med syfte att kämpa för att Falu kommun ska bygga 

en ishall har tyvärr stagnerat något. Men vi ger inte upp! 

• DAS har en bra ekonomi, som möjliggör att vi kan satsa på målen i vår Framtidsvision! 
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Sven Olsson gick igenom verksamhetsberättelsen för banåkning, se 

DAS_Banåkning_verksamhetsberättelse_2023-2024.pdf.  

För tredje året i rad är DAS bästa föreningen på ungdoms-SM och de yngre 

medlemmarna utvecklas snabbt.  

Jan Sjögren gick igenom verksamhetsberättelsen för sjöisåkning, se DAS 

Verksamhetsberättelse sjöis säsongen 2023-24.pptx.  

Premiär Active Skaters 19 november på Vällan med 11 deltagare. Sen blev det en 

rekorddålig säsong.. Januari.. Februari.. Mars.. med snö, kyla, sprickor. Statistik från 

skridskonätet och runn-is m.m. 

- Ca 14 turer på Sjöis 

- Ca 8 träningar på sportfältet 

- Teknik träning Ösjön med inbjudan allmänheten 

- Säkerhetskurs elverket Falun 

- Säkerhets övningar sjöis Ösjön 

- Kick off samarbete med Runn-is och Sjösidan  

- Sista turen 23 Mars  

Antalet tillgängliga dagar i vårt närområde på natur is / plogade banor 

 

Beslut: Årsmötet beslutar att godkänna verksamhetsberättelserna. 

7b) Styrelsens förvaltningsberättelse inklusive balans- och resultaträkning 

DAS har fått Skatteverkets godkännande att byta redovisningsperiod, så den framöver 

sammanfaller med vårt verksamhetsår. Denna gång blir det därför ett brutet 

räkenskapsår:  2023-01-01 – 2024-04-30  

Resultaträkningen visar för den gångna perioden ett positivt resultat:   

Rörelseresultat + 21 108,25 kr  

Balansräkningen inkluderar fortfarande inte all vår utrustning.  

DAS planerar att inkludera all utrustning och maskiner i nästa års balansräkning. 

Beslut: Årsmötet beslutar att godkänna förvaltningsberättelsen. 

8) Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets-

/ räkenskapsåret 

https://drive.google.com/file/d/1Svl1IvHhAoilDWW4ny-2gwMuav-Gh2Se/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/11fl52ITVesPM3DIPqdcfLxxn1nCmZgZk/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1Svl1IvHhAoilDWW4ny-2gwMuav-Gh2Se/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/11fl52ITVesPM3DIPqdcfLxxn1nCmZgZk/view?usp=drive_link
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Resultat- och balansräkning för verksamhetsåret 2023-01-01 – 2024-04-30 har granskats av 

revisorerna Gunnar Pettersson och Ulf Hellström. Revisorerna tillstyrker att resultat- och 

balansräkningen fastställs och att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

9) Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

Beslut: Årsmötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för den tid som revisionen avser. 

10) Information från Styrelsen 

10.1) Isklubbarnas samarbetsprojekt ISAK om nya hallar på Lugnet 

Samarbetet inom ISAK-gruppen med syfte att kämpa för att Falu kommun ska bygga en 
ishall har tyvärr stagnerat något. Men vi ger inte upp! 

10.2) Förbundets Summer Camp 2023 och 2024 

2023 gav lägret ett tillskott för DAS på drygt 11.000kr. Det ger även bra kontakt med 

förbundet.  

Lägret 2024 har ett bra program med bra tränare. Hittills har X personer anmält sig. DAS är 

kontaktförening här på plats i Falun. För det kommer vi få en intäkt på ca. 15000kr och vi får 

chans att träna tillsammans med andra duktiga skridskoåkare på hemmaplan. 

11) Diskussion kring och beslut av förslag från styrelsen 

 

11.1) DAS Värdegrund och DAS Respekt- och trygghetspolicy 

Vi skapade en DAS respektpolicy 2022. Senare kontakter med RF-SISU lärde oss att det 

saknades vissa viktiga aspekter: 

Det borde finnas ett dokument som beskriver våra grundvärderingar, en etisk kompass, som 

policyn bygger på. Det behövs även en åtgärdsplan för när någon inte följer denna policy. 

Styrelsen har därför tagit fram två dokument 

DAS Värdegrund och DAS Respekt- och trygghetspolicyn togs fram och godkändes av 

styrelsen, men behöver även godkännas av medlemmarna, dvs årsmötet. 

DAS Värdegrund är vårt ”rättesnöre”, vår ”etiska kompass”. Värderingar är förhållningssätt 

som vi i föreningen har kommit överens om att följa och verka utifrån. 

Värdegrunden styr:   

- alla aktiviteter som ligger inom vårt verksamhetsmål.   

- alla situationer där en medlem representerar DAS.   

- hur vi beter oss i samband med fysisk och digital kommunikation samt i sociala 

medier.  

- DAS policyer. 

DAS Respekt- och trygghetspolicyn beskriver konkreta riktlinjer och processer relaterade till 

Värdegrunden och inkluderar hur man verifierar efterlevnaden. Policyn ska vägleda oss i hur 

vi ska leva upp till värdegrunden 

Årsmötet diskuterade dessa dokument.  
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Beslut: Årsmötet beslutar att  

- det finns ett behov av DAS Värdegrund och DAS Respekt- och trygghetspolicyn  

- att godkänna årsmötet dokumenten DAS Värdegrund samt DAS Respekt- och 

trygghetspolicyn med bilagor. 

11.2) Förslag till implementation av ovan policy 

Mål nivå 1: Att känna till att DAS Värdegrund och DAS Respekt- och trygghetspolicy finns 

samt vid behov kunna ta del av den 

Målgrupp: Samtliga medlemmar 

Mål nivå 2: Att kunna innehållet i samt följa DAS Värdegrund och DAS Respekt- och 

trygghetspolicy 

Målgrupper:  

- Alla aktiva medlemmar som är vuxna 

- Alla aktiva medlemmar som är ungdomar 

- Alla aktiva medlemmar som är barn samt deras vårdnadshavare 

- Ledare inom föreningen 

- Styrelsemedlemmar 

Mål nivå 3: Att kunna vägleda medlemmar i att följa vår värdegrund och vårt förhållningssätt 

samt att kunna hantera ärenden som kommer av att medlem bryter mot DAS Värdegrund 

och DAS Respekt- och trygghetspolicy 

Målgrupp:  

- Ledare inom föreningen 

- Styrelsemedlemmar  

Beslut: Årsmötet beslutar att godkänna upplägget till implementering av DAS Värdegrund 

och DAS Respekt- och trygghetspolicyn samt att överlåta de praktiska aspekterna av 

implementeringen till styrelsen. 
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11.3) DAS Framtidsvision, baserat på vårt Verksamhetsmål enligt Stadgarna 

Underlaget som presenterades fanns på Medlemssidorna i god tid före mötet. 

Verksamhetsmålet:  

“alltid vara en attraktiv breddklubb där alla kan vara med, på sina   

        egna villkor, i skridsko- och inlinesaktiviteter” 

Framtidsvisionen beskriver ett konkret ”nuläge i framtiden”. Vi analyserar sedan var vi står 

idag och hur man gör praktiskt för att komma dit! 

Framtidsvisionen innehåller avsnitt om: 

- kärnverksamheten  

- medlemmar  

- beteende och anseende  

- ekonomi  

- arbetsfördelningen inom föreningen. 
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OBS: De med markerade punkterna visar vilka områden som anses inom styrelsen vara 

viktigast för att leva upp till verksamhetsmålet. 

Beslut: Årsmötet godkänner att: 

- Punkt 1 ska förtydligas med Falun/ Borlänge tätort 

- Styrelsen fokuserar sitt arbete på punkterna i Framtidsvisionen   

- DAS finansiella medel används för att driva verksamheten framåt enligt 

framtidsvisionen och gällande budget 

- DAS alltid har minst 50 000 kr i likvida medel, och en god ekonomi, dvs visar minst ett 

nollresultat, räknat över en löpande 3 års period. 
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11.4) Användning av hjälm på banan och skärsäkra plagg vid tävlingar 

Förbundet har nyligen gått ut med nya riktlinjer för användning av skärsäkra plagg ism vissa 

tävlingar och hjälm. DAS lär behöva följa dess riktlinjer där de gäller. 

DAS har redan tydliga säkerhetsregler för åkning på sjöis, bl a hjälm. Styrelsen 

rekommenderar att använda hjälm även på träningarna på banan. 

DAS har tagit hem testexemplar på några skärsäkra plagg för att medlemmar ska kunna 

testa ut lämplig storlek innan de själv beställer. Medlemmar kan köpa plaggen via DAS, men 

på egen bekostnad. Numera har DAS grupprabatt på skate-dump.com. 

Beslut: Årsmötet beslutar att  

- hjälm ska användas av samtliga medlemmar som deltar på barn- och 

ungdomsträningar, dvs. om vuxna deltar ska även de bära hjälm 

- skärsäkra skydd bör användas så mycket som möjligt. 

Kommentar: Efter beslutet ställde ordförande Ralf Hartings en fråga till årsmötet för att 

förtydliga beslutet. ”Barn/ungdom kan träna tillsammans med vuxna, innebär det att det alltid 

är hjälmtvång för alla?” Årsmötet svarade ”Ja”. 

Det innebär i praktiken att det är ett generellt hjälmtvång för alla som deltar på DAS träningar 

på is eller inlines. 

11.5) Skyddskuddar runt (delar av) hastighetsbanan på Lugnet 

- DAS jobbar idag redan aktivt för att få till skyddskuddar längs bandybanan 

tillsammans med skridsko- och bandyförbundet. Det är troligt att dessa kuddar kan 

delfinansieras vis RF-SISU (max 400 kkr). Förbundet tycker och tror att Falu Kommun 

skulle kunna delfinansiera denna säkerhet. Vi jobbar för att DAS inte behöver bidra 

finansiellt. 

- DAS undersöker förnärvarande möjligheten att kunna få begagnade kuddar till 

ishallen (för t.ex. short-track). Styrelsen har 50 kkr för detta i budgetförslaget. 

Beslut: Årsmötet beslutar att styrelsen ska fortsätta att arbeta aktivt för att få till 

skyddskuddar runt (delar av) hastighetsbanan på Lugnet, med stöd till största delen av 

externa finansiärer. 

11.6) Short-track som ny gren i DAS 

Förutsättning för att kunna köra short-track är att det finns skyddskuddar till hockeyrinken på 

vilken short-track tränas. Tills vi har skyddskuddar på plats kan vi inte bedriva seriös short-

track-träning. Att starta verksamhet inom short-track kräver ett stadgebeslut. Styrelsen 

rekommenderar att frågan tas upp igen vid nästa årsmöte. 

Beslut: Årsmötet beslutar att styrelsen ska undersöka/testa möjligheten att göra det. 

11.7) Införskaffandet av tävlingsadministrativt IT-plattform SSCM 

DAS har efter en diskussion i Berlin med leverantören av SSCM lyckats få till ett mycket 

attraktivt erbjudande av en SSCM licens plus moduler, för samtliga skridskoföreningar i 

Sverige. 
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Kostnaderna är ca 7500 kr/år plus ca 44 000 kr i engångskostnader, beroende av antalet 

moduler. Dessa pengar finns med i styrelsens budgetförslag. Det blir antagligen svårt med 

en extern finansiering. 

Karlstad och Trollhättan har redan tackat ja till erbjudandet. Göteborg kommun har köpt en 

egen licens till nya Ruddalens ishall. 

Styrelsen föreslår att även DAS tackar ja till SSCM. Då blir vi 4 klubbar med samma SSCM 

system och som kan hjälpa varandra med praktisk stöd när det behövs vid större tävlingar 

och erbjuda bra tävlingar! 

Beslut: Årsmötet beslutar att införskaffa tävlingsadministrativ IT-plattform SSCM enligt offert 

som Ralf Hartings har fått fram av leverantören.  

11.8) Utbildning och nya ledare 

DAS behöver, som alla andra föreningar, kontinuerligt utbilda ledare för att garantera en 

kontinuitet för de aktiva medlemmarna och vara en attraktiv förening. 

Erica Lundberg har gått en kurs på Bosön i träningsplanering och tillämpar kunskaperna 

redan nu tillsammans med DAS tränarna som en ”assistanskår”! 

Vi behöver fler ledare/ vuxna som kan hjälpa till innan, under och efter träningarna. Alla kan 

hjälpa till med något. Om du vill lära dig mer om träning finns många utbildningar som RF-

SISU anordnar. Dessa utbildningar är gratis att gå. Säg till så hjälper DAS dig vidare! 

12) Behandling av eventuellt i rätt tid inkomna motioner till årsmötet 

Inga motioner har inkommit. 

 

13) Fastställande av verksamhetsplan för verksamhetsår 2024 

Förutom aktiviteter inom våra kärnområden, så föreslår styrelsen följande fokuspunkter: 

1. Implementering av styrelsens förslag till DAS värdegrund och DAS respekt- och 

trygghetspolicyn 

2. Arbeta för fler och rimliga istider på Lugnet för våra tre målgrupper.  

3. Stödja utbildningen av fler ledare 

4. Främja personsäkerheten (kläder, hjälm) 

5. Arbeta för att få till skyddskuddar runt bandybanan med extern finansiering 

6. Inköp av SSCM, ett tävlingsadministrativt IT-plattform 

7. Bättre träningsstöd och årsplanering för de aktiva 

8. Undersöka/testa möjligheten att starta en short-track gren inom DAS. Resultatet 

inkluderar ett ev. förslag en ändring av stadgarna till nästa årsmöte 

Beslut: Årsmötet beslutar att godkänna styrelsens förslag till verksamhetsplan för 2024-

2025. 

 

14) Fastställande av medlemsavgifter för 12 månader 

Styrelsen föreslår oförändrade medlemsavgifter, dvs barn: 150kr; vuxen 400kr; familj: 500kr. 

Beslut: Årsmötet beslutar att godkänna styrelsens förslag. 
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15) Fastställande av klubbens budget 

 

 

OBS! Efter årsmötet upptäcktes att det inte tydligt framgick att posterna för inlines, skridskor 

och kläder ska ha en gemensam budget på 20.000kr. 

Beslut: Årsmötet beslutar att godkänna styrelsens förslag. 
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16) Val av styrelseledamöter, valberedning samt revisor 

Förslag från valberedningen: 

 

Beslut: Årsmötet beslutar att:  

- välja om Ralf Hartings till styrelseordförande 

- välja om Linda Lundmark och Daniel Olsson som styrelseledamöter 

- välja Anders Bengtsson som ny styrelseledamot 

- låta en styrelseplats vara vakant att om möjligt tillsättas under året 

- välja om Gunnar Pettersson och Ulf Hellström som revisorer 

- välja om Thomas Plahn, Christian Andersson och Craig Thomas som ledamöter i 

valberedningen där Thomas har ansvar som valberedningens ordförande och 

sammankallande 
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17) Övriga frågor  

17.1) Kommunikation mellan medlemmar 

Vi har skapat en community i WhatsApp för DAS. 

Syftet är att underlätta och uppmuntra kommunikationen mellan medlemmar för att öka 

klubbkänslan och involvera fler medlemmar i klubbens aktiviteter.  

Alla medlemmar är inte inlagda i DAS community än. Vi behöver få godkännande från 

medlemmarna först. De som var på årsmötet anses ha gett sitt medgivande. Övriga 

medlemmar som inte redan har tillfrågats kommer att få en inbjudningslänk med förklaring. 

Grupper inom communityn används för att bjuda in och kommunicera kring gemensamma 

aktiviteter och frågor. Det är fritt fram för alla att bjuda in till träningspass/ aktiviteter, berätta 

om saker, be om hjälp, ställa frågor m.m. När någon ställer en fråga i gruppen skriver vi svar 

direkt i gruppen så att alla kan läsa det. 

Vi har testat en gruppindelning nu som föreslås att justera till följande indelning: 

- DAS banåkning (öppen grupp för alla åldrar, chat om träningar, tävlingar, läger på 

rundbana på is) 

- DAS sjöis (öppen grupp för alla åldrar, chat om åkning på sjöis) 

- DAS cykel- och barmarksträning (öppen grupp för alla åldrar, chat om all typ av 

barmarksträning t.ex. cykling, intervaller, inlines) 

- DAS övrigt (öppen grupp för alla åldrar, chat om allt som inte faller in under någon av 

övriga grupper, t.ex. sociala aktiviteter) 

- DAS tränare/ledare (sluten grupp som kräver att admin godkänner medlemskapet, 

för alla som på något sätt hjälper till på träningar/ tävlingar/ läger) 

Beslut: Årsmötet beslutar att WhatsApp ska användas enligt ovan förslag för snabb 

kommunikation mellan medlemmar. 

17.2) Framtidsvision om en egen inlinesbana 

Sven Olsson berättade om sin framtidsvision där DAS har en egen inlinesbana. Det kan vara 

lättare att rekrytera fler medlemmar via sommarträning på inlines. Om medlemsantalet ökar 

igen, skulle vi kanske få bättre möjligheter att få bättre träningstider på is. 

Sven Olsson och Pär Ryman fortsätter att titta på förutsättningarna för att få till en DAS 

inlinesbana t.ex. genom allmänna arvsfonden. 

 

18) Årsmötets avslutande 

Mötesordförande avslutar årsmötet. 

 
Protokollet justeras: 

 

Ralf Hartings, mötesordförande Ulf Hellström, justerare 
 

Karin Treviranus, mötessekreterare 
 

Gunnar Pettersson, justerare 
 

 

Ulf Hellström (May 31, 2024 10:53 GMT+2)

Gunnar Pettersson (May 31, 2024 11:40 GMT+2)


		2024-05-31T12:21:19-0700
	Agreement certified by Adobe Acrobat Sign




